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Szám: 43-10/2008. 

 

J E G Y Z İ K Ö N Y V  

Készült:  Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 2008. május 28-án 
16.00 órakor kezdıdı rendes, nyílt ülésérıl. 

Az ülés helye: Kislıdi Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak: 

 Somogyi Anna polgármester 
 Adonyi Józsefné képviselı 
 Kissné Krámli Gabriella képviselı 
 Kléri Gyula képviselı 
 Marosi Ödön képviselı 
 Dr. Lóderer Alajos képviselı 
 Üregi Éva képviselı 
  

Tanácskozási joggal jelen van: 

 dr. Szivák Péter körjegyzı 

Igazoltan távol maradt: 

   
 Juhász Ervin képviselı 
 Magvas Antal képviselı   
 Széplábi Ferenc képviselı   
  

Somogyi Anna polgármester: 
Tisztelettel köszöntöm a Képviselı-testületet. Megállapítom, hogy a képviselı-testületi ülésen 
a 10 fı képviselıbıl 7 fı jelen van, az ülés határozatképes, így azt megnyitom. 
A meghívóban szereplı napirendi javaslatot kettı dologgal szeretném kiegészíteni. Schell 
Erik és Kalmár Henriett felajánlották a tulajdonukban lévı építési telket megvételre az 
önkormányzatnak. Javaslom, hogy vegyük fel ezen ajánlat tárgyalását a napirendi pontok 
közé. A másik pedig, hogy a Körjegyzı Úr készített egy szabályzatot a köztisztviselık 
vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségérıl, amit jóvá kellene hagynunk. Van valakinek egyéb 
a napirenddel kapcsolatos észrevétele, hozzászólása? 

Aki a javasolt napirenddel egyetért, kérem, szavazzon! 
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Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 
 
Napirend: 
 

1.) Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

  
2.) A helyi közutak forgalmi szabályairól szóló rendelet elfogadása 

Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

3.)  Hulladékgyőjtı szigetek elhelyezése 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

4.) Gyermekvédelmi beszámoló 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
5.) Pichner Ferencné önkormányzati bérlakás kérelme 

Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

6.  Schell Erik és Kalmár Henriett tulajdonában lévı telek megvásárlása 
  Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 
7.  A vagyonnyilatkozat átadásáról, nyilvántartásáról, a vagyonnyilatkozatba foglalt 

személyes adatok védelmérıl szóló szabályzat elfogadása 
  Elıadó: dr. Szivák Péter körjegyzı 

 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 

 

1.Napirendi pont: 

Beszámoló a lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
 

Somogyi Anna polgármester: 
A lejárt határidejő határozatok végrehajtásával kapcsolatban tájékoztatlak titeket, hogy a 
18/2008. (III.28.) ÖTM rendeletbe foglalt pályázati felhívás keretein belül a Körjegyzıség 
infrastrukturális fejlesztésére, valamint az Általános Iskola tetıszerkezetének felújítására is 
benyújtottuk pályázatunkat. Egy pályázati kiírás volt ugyan, de tekintettel arra, hogy a 
körjegyzıség, illetve az iskola tekintetében más településekkel vagyunk társulásban a kiírás 
egyes részein való részvételünkrıl külön-külön kellett döntést hoznunk. Mindkét pályázathoz 
kapcsolódóan kértek hiánypótlást, amiket teljesítettünk. A pályázatok eredményérıl 
legkorábban július közepén tudlak tájékoztatni titeket. 

Kérdezem, hogy van-e valakinek hozzászólása. Amennyiben nincs hozzászólás, kérlek titeket, 
hogy fogadják el a határozati javaslatot. 
Aki elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze azt! 
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A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 41/2008. (V. 28.) 
számú határozata: 

Kislıd község Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadja a 
Polgármester lejárt határidejő határozatok végrehajtásáról szóló 
beszámolóját. 
 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 

 

2.Napirendi pont: 

A helyi közutak forgalmi szabályairól szóló rendelet elfogadása 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
 Ehhez a napirendi ponthoz készült egy önkormányzati rendelet-tervezet. Olyan dolgok is 
szerepelnek a tervezetben, amikrıl már született döntés, ilyenek például a súlykorlátozó táblák 
elhelyezésérıl szóló rendelkezések. Most a közutak forgalmi szabályairól a Péter egy komplex 
anyagot készített, amivel teljes körően szabályozhatjuk ezt a kérdéskört. 
Nagyon dühítı, amikor egyes földutakat az önkormányzat nem kis költségen helyrehoz, amiket 
aztán mindenki tekintet nélkül az út állapotára - felázott állapotban is – használ, semmivé téve 
a korábbi munkánkat. 
Lehetıségünk van az önkormányzati kezelésben lévı utak ideiglenes lezárására, azok 
állagának megvédése érdekében. Az erdıgazdaságok már régen így csinálják. 
A 8-asról lekötı Városlıddel összekötı út kivételével az összes út önkormányzati kezelésben 
van, dönthetünk arról, hogy mit engedélyezünk ezeken. 
Sok kérés érkezett hozzám már korábban is a Bajcsy-Zsilinszky úttal kapcsolatban. Az ott 
mőködı Hársfa Vendéglı elég jól mőködik, és az ott tartózkodók autói elfoglalják az amúgy is 
keskeny út egy jelentıs részét, nehézkessé és veszélyessé téve a közlekedést. Arra gondoltam 
felfelé egyirányúsítani kellene az utat. 

Marosi Ödön képviselı: 
Az is megoldást jelenthetne, ha szabályoznánk, hogy csak az egyik oldalon lehessen parkolni. 
Attól, hogy egyirányúsítjuk, még mindig fennáll az a probléma, hogy a parkoló autók az út 
nagy részét elfoglalják, és alig lehet elférni köztük. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Igen, de akkor már nem kell tartani esetleges szembejövıktıl, és nyugodtan lehet kerülgetni a 
parkoló autókat. Ha pedig csak a parkolás rendjét szabályoznánk, akkor nem lennénk igazán 
elırébb, ugyanis a parkoló autók mellett még két autó nem fér el azon az úton. 

Üregi Éva képviselı: 
Szerintem ezt a KRESZ leszabályozza, nem kell külön rendeletet alkotnunk róla. Parkolni úgy 
kell, hogy a forgalom rendjét ezzel ne akadályozzuk. 
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Somogyi Anna polgármester: 
Annyira kicsi az az utca, hogy nyugodtan lehetne egyirányúsítani. Aki oda akar menni az 
fölfelé mehet, visszafelé pedig lehetne jönni a Széchenyi utcán. 

Üregi Éva képviselı: 
Városlıdön is az egész Koloska utca egyirányú. 

Somogyi Anna polgármester: 
Városlıdön sok egyirányú utca van. Ráadásul ott sokkal nagyobbakat kell kerülni az egyirányú 
utcák miatt. Szerintem ez az egyirányúsítás nem okozna olyan nagy hátrányt az ott 
közlekedıknek. 

Adonyi Józsefné képviselı: 
Szerintem sem. Sok gyerek jár oda, mindenképpen biztonságosabbá kell ott tenni a 
közlekedést. 

Kléri Gyula képviselı: 
Föntrıl akkor tegyünk egy behajtani tilos táblát! 

Marosi Ödön képviselı: 
Ott most van egy 3,5 tonna fölötti autókra vonatkozó tiltó tábla, akkor az feleslegessé válik a 
behajtani tilos tábla elhelyezésével.  

Somogyi Anna polgármester: 
Így van. Akkor lényegében ott az oszlop már meg is van, csak a táblát kell kicserélni rajta. 

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
Kitesszük egyik oldalra a várakozni tilos táblát is? 

Kléri Gyula képviselı: 
Egyirányú utcában baloldalt kell parkolni, nem? 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
A KRESZ szerint megállni az út menetirány szerinti jobb oldalán szabad. Egyirányú úton 
baloldalt csak akkor lehet megállni, ha az autó mellett még 5,5 méter hely marad. Ezt 
szerintem nem mindenki tudja, jó lenne táblával tudatosítani ezt a szabályt az emberekben.  

Marosi Ödön képviselı: 
Következı kérésem az lenne, hogy próbáljuk meg felhívni a hatóságot arra, hogy a kitett táblák 
szabályainak betartását legalább az elsı idıkben ellenırizze. 

Kléri Gyula képviselı: 
Kérdezem továbbá, hogy pontosan hol lennének ezek a táblák elhelyezve. Aki csak a boltig 
szeretne befordulni, az még onnan visszajöhet. Szerintem a bolt közepéhez kellene elhelyezni a 
táblát. Úgy jól látható! 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Mindenképpen úgy kell elhelyezni a táblát, hogy jól látható legyen, és egyértelmővé tegye a 
közlekedési szabályokat. 

Somogyi Anna polgármester: 
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Haladjunk akkor sorba a rendelet-tervezet tematikájának megfelelıen. A súlykorlátozásról, a 
3,5 tonna feletti gépjármővekrıl már korábban döntöttünk. Ezek a táblák megmaradnak ahol 
vannak, újakat nem helyezünk el. A sebességet szabályozó táblák rendszerét 
megváltoztathatnánk. Jelenleg van a falu bejáratánál egy negyvenes tábla, de azt már oldja is a 
Petıfi utca. 

Marosi Ödön képviselı: 
Kiírhatjuk aló kiegészítı táblán, hogy milyen távolságra érvényes.  

Kléri Gyula képviselı: 
Az iskola környékén mindenképpen le kell korlátozni a sebességét. A Hısök tere felé vezetı 
minden útra ki kell tenni a sebesség korlátozó táblát. 

Marosi Ödön képviselı: 
A meglévı negyvenes táblát mindenképp hagyjuk ott, ahol jelenleg van. Fogja meg a lejtıre 
beérkezı autósokat, ne száguldjanak le a lejtın hetvennel. 

Kléri Gyula képviselı: 
Közvetlenül az iskola környékén pedig a „gyermekek” táblát mindenképpen rakjuk ki. 

Somogyi Anna polgármester: 
Kint van az a Michelin-es tábla, ami figyelmeztet a gyerekek úttestre lépének veszélyére, és 
fokozott figyelemre szólít fel. 
Többen kerestek már meg azzal is, hogy a település Városlıd felıli kezdeténél helyezzünk el 
sebességkorlátozó táblát. 

Marosi Ödön képviselı: 
A falu határától eleve csak ötvennel lehet jönni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Szerintem is felesleges ide kitenni további korlátozó táblákat. Aki nem tartja be az ötvenet, az 
nem lesz tekintettel a további korlátozásokra sem. Az viszont igaz, hogy Városlıd felıl jövet 
az elsı ház és az átemelı között nincs semmi, csak az úttest. Ha a gyerekek mennek haza, az 
úttesten kell hogy menjenek. Arra gondoltam, hogy a cserjesoron belül csinálhatnánk egy 
járdát, hogy arra tudjanak jönni. 

Dr. Lóderer Alajos képviselı: 
Akkor is az úttesten fognak menni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Ha ott ötvennel jönne mindenki, nem lenne semmi baj. Betartatni viszont úgy sem tudjuk sem 
ezt, sem a további korlátozásokat. Oda kellene állítani egy rendırt. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Szoktak jönni Kislıdre. Többször találkoztam már velük a bekötı úton. 

Somogyi Anna polgármester: 
Sajnos csak odáig jönnek. Akkor ezt a sebességkorlátozással foglalkozó részt körüljártuk, A 
következı szakasz a szilárd burkolattal nem rendelkezı önkormányzati kezeléső utak 
ideiglenes lezárásáról szól. Erre ugye akkor kerülne sor, ha nagy esızések, vagy hóolvadás 
idején állaguk védelme ezt indokolja. 
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dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Illetve, ha az azokon való közlekedés nem szükségszerően indokolt. 

Somogyi Anna polgármester: 
A Vashámori útra, illetve a Tanösvényre gondoltam elsısorban. A Tanösvénynek sok 
leágazása van számos irányból megközelíthetı, annak lezárása nem egyszerő dolog. Arra 
gondoltam, hogy akinek szüksége van rá az kapna engedélyt a használatra.  

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Ha egyszer lezárjuk, akkor mindenki elıl le kell zárni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Az igazán nagy gondot a faszállítók, és a mezıgazdasági termelık csinálják, a több tonnás 
teherautóikkal és traktorjaikkal. A vadászok, az erdészek eleve nem ezt az utat használják. Az 
erdészek különben már régóta ezt csinálják. Ott van Farkasgyepünél is egy erdészeti út, ami le 
van zárva, csak engedéllyel használható. 

Marosi Ödön képviselı: 
Az is egy megoldás lehetne, ha beszélnénk az erdészettel, hogy ne adjon engedélyt fa 
elszállítására bizonyos természeti viszonyok között, nagy esık után például. 

Somogyi Anna polgármester: 
Jó ötlet. Ezeken kívül lenne még egy kislıdi külterületen lévı út, amire kiterjeszthetnénk ezt a 
szabályozást. A Felhısi Eszter keresett meg azzal, hogy megvettek egy tanyát Úrkút és Kislıd 
között. Azon a területen több párhuzamos kislıdi kezelésben lévı földút is van, amirıl a telkek 
egyaránt megközelíthetık. Az Eszter arra kért minket, hogy ha ık saját költségen 
megcsináltatják az egyik Úrkút felé vezetı utat, segítsük ıket annak állagának megóvásában. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Eredetileg úthasználati jogot szerettek volna, de azt az önkormányzat nem adhatja ki a kezébıl. 
Ez a megoldás tőnik a legkivitelezhetıbbnek az út megóvására. Viszont a Vashámori utat nem 
kellene mégsem lezárni, ez ugyanis olyan területet köt össze a faluval, ahol emberek 
életvitelszerően élnek, nem zárhatjuk el ıket a külvilágtól. 

Somogyi Anna polgármester: 
Akkor csak az Eszterék által kért külterületi útra vonatkozóan rendelkezzünk az utak ideiglenes 
lezárásáról. A következı szakaszban a közlekedés biztonságára vonatkozó szabályok. Ezen 
belül elsı a beláthatatlan kanyarokban tükrök elhelyezése. A Hunyadi utca végénél van egy, a 
Kossuth utca sarkán pedig pótolni kellene, mert már legalább egy éve ki van törve. A Kossuth 
kanyarban is el kellene helyezni egyet, az egy nagyon veszélyes rész. Ezek az új tükrök már 
mőanyagok, elvileg törhetetlenek. Ezekbıl kellene vennünk kettıt. 
Ide tartozik még a „gyermekek” tábla elhelyezése, de errıl már korábban beszéltünk. 
Kívántok még valamit hozzáfőzni a témához! 
Amennyiben nem, szavazásra bocsátom a kérdést. Aki a helyi közutak forgalmi szabályairól 
szóló rendelet megbeszéltek szerinti elfogadásával egyetért, kérem emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı rendeletet alkotta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 5/2008. (VI. 30.)  
rendelete a helyi közutak forgalmi szabályairól 

(a Rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képzi) 
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3.Napirendi pont: 

Hulladékgyőjt ı szigetek elhelyezése 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Az Észak-Balatoni Térség Regionális Települési Szilárdhulladék Kezelési Társulás 
pályázatának keretében Kislıdön kettı darab szelektív hulladékgyőjtı sziget elhelyezésére lesz 
lehetıség. El kellene döntenünk, hogy hol legyenek ezek elhelyezve. Hatszor másfél méteres 
területet kellene biztosítani, ami jól megközelíthetı, és lehetıleg szilárd burkolattal el van 
látva.  

Marosi Ödön képviselı: 
Az egyik lehetne az alsó buszfordulónál. 

Somogyi Anna polgármester: 
Én is erre gondoltam, A másikkal kapcsolatban elmondom, hogy amikor az Ervin 
hívott, hogy nem tud eljönni az ülésre, ezzel a napirendi ponttal kapcsolatban azt 
mondta, hogy a nagy parkoló melletti területre helyezzük el szerinte az egyik szigetet, 
de én úgy vagyok ezzel, hogy a falu közepére nem szeretném kitenni ezeket a kukákat. 

Marosi Ödön képviselı: 
Nem, szerintem se. 

Kléri Gyula képviselı: 
Tegyük a Zrínyi utca közébe, a patak oldalához. Ott van három méter az út mellett, 
nincs is kiesı helyen. Nem tehetjük a falu szélére, a városokban is mindenhol központi 
helyeken vannak lerakva.  

Dr. Lóderer Alajos képviselı: 
Ha kiesı helyre tesszük, senki se fogja igénybe venni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Persze, én sem akarom kiesı helyre tenni, de a falu közepére se. 

Kléri Gyula képviselı: 
A hídtól tíz méterre gondoltam tenni, a régi telefonfülke helyére. 

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
Jobb lenne valami frekventáltabb helyre. Ha nem is közvetlenül a parkoló mellé, kicsit 
lejjebb még lenne hely az orvosi rendelıvel szembe. 

Kléri Gyula képviselı: 
Be lehetne rakni a két szigetet a boltok udvarába. 

Somogyi Anna polgármester: 
Közterületre kellene tenni, valamint elérhetınek kell lenni éjjel-nappal. A boltok 
udvara éjszakára be van zárva. Mit szólnátok ahhoz, ha a Hivatal melletti buszmegálló 
mellé tennénk. Annyira nincs szem elıtt, mint szembe a parkolónál. 
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Marosi Ödön képviselı: 
A parkolóhoz semmiképpen ne tegyük. Ott van az a szép kis park, ott szoktak lenni a 
rendezvények, ne rontsuk el ezzel. 

Kléri Gyula képviselı: 
A buszmegálló mögé is tehetnénk. Az a kapu onnan úgy is ki lesz vége. Jönnek üríteni, 
be tudnak tolatni a kapuig. Nem aszfaltos, de azt a 10 m2 le tudjuk aszfaltozni, ha 
ragaszkodnak hozzá. 

Dr. Lóderer Alajos képviselı: 
Azt írja ez az ajánló, hogy elınyös ha a kijelölt terület szilárd burkolattal rendelkezik. 
Nem kell minden képen leaszfaltozni. Szerintem annyi a lényeg, hogy a szemétszállító 
autó meg tudja közelíteni. 

Somogyi Anna polgármester: 
Jobb lenne a buszmegálló mögött, mert ha mellé tesszük, akkor be se tudunk menni 
kocsival a Hivatal udvarába. 

Kléri Gyula képviselı: 
Attól függ mi lesz a központ fejlesztési tervünk megvalósításával. 

Somogyi Anna polgármester: 
Azt mondtuk, hogy a teret megnyitjuk. Így lenne a kultúrház és az önkormányzat 
épülete között egy szabad terület. A most még meglévı fészerek pedig le lesznek 
bontva. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Lehetne a bolt elıtti területen is, közvetlenül a fal mellett. A bolt udvarának bejárata, és 
a bolt bejárata közötti területen. Minden feltételnek megfelelne. 

Somogyi Anna polgármester: 
Végül is ott már annyira nem szembetőnı, szilárd úttal megközelíthetı. Akár ott is 
lehet. Mit szóltok hozzá? 

Marosi Ödön képviselı: 
Bolt tulajdonosa mit fog hozzá szólni? 

Somogyi Anna polgármester: 
Az már ott önkormányzati terület, sıt a bolt belépı helysége is önkormányzati területen 
van már. Egyetértetek azzal, hogy az egyik hulladék-győjtı szigetet a vegyesbolt elé, a 
másikat pedig az alsó buszfordulónál helyezzük el. Aki egyetért a javaslatommal, 
emelje fel a kezét! 

 

A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 
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Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 42/2008. (V. 28.) 
számú határozata: 

Kislıd község Önkormányzatának Képviselı-testülete az Észak-Balatoni 
Térség Regionális Települési Szilárdhulladék Kezelési rendszer keretében 
Kislıd község területén létesülı kettı darab hulladékgyőjtı sziget 
elhelyezéséhez hozzájárul, és a szigetek helyéül: 

- 456 hrsz.-ú (Hısök tere) 
- 052/4 hrsz.-ú 

területeket jelöli ki. 

A Képviselı-testület felkéri továbbá Somogyi Anna polgármestert a 
hulladékgyőjtı szigetek elhelyezésével kapcsolatban szükséges további 
intézkedések megtételére. 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 

 

4.Napirendi pont: 

Gyermekvédelmi beszámoló elfogadása 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Van valakinek megjegyzése, vagy kérdése elıterjesztésben szereplı gyermekvédelmi 
beszámolóval kapcsolatban? 

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
A harmadik oldalon az utolsó elıtti bekezdésben olvastam, hogy szükség lenne az iskolában 
logopédusra és fejlesztı pedagógusra. Mindkettı van, sıt még pszichológusunk is van. 
Logopédus jön minden héten, fejlesztı pedagógus is, ráadásul az Andrea is fejlesztı 
pedagógus.  

Somogyi Anna polgármester: 
Igen az Andrea valóban fejlesztı pedagógus. Heti két órában foglalkozik a fejlesztésre szoruló 
gyerekekkel, akiknek ezt a fejlesztési tanácsadó javasolja. Pszichológus és logopédus a 
Kistérségi Társuláson keresztül jön ki minden héten, ık fizetik kistérségi normatívából. 
Szerintem csak arról van szó, hogy több órában lenne szükség rájuk. 

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
Az lehet, de jelen formájában ez a mondat nem igaz, szerintem módosítsák a beszámoló ezen 
részét. 

Somogyi Anna polgármester: 
Rendben. Van valakinek egyéb észrevétele. Amennyiben nincs szavazásra bocsátom a 
gyermekvédelmi beszámoló elfogadását! Aki a beszámolót a megbeszélt módosításokkal 
elfogadja, emelje fel a kezét! 
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A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 43/2008. (V. 28.) 
számú határozata: 

 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a Herend Környéki 
Önkormányzatok Családsegítı és Gyermekjóléti Szolgálatának 
gyermekvédelmi beszámolóját elfogadja. 
 
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 

5.Napirendi pont: 

Pichner Ferencné önkormányzati bérlakás kérelme 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Pichner Ferencné ki szeretné venni a Széchenyi utcában lévı másfél szobás önkormányzati 
lakást, amibe elıtte a Kornél lakott. Szerintem a szokásos szerzıdési feltételekkel adjuk ki ezt 
a lakást a kérelmezınek, de csak azután, hogy az E-ON-nál rendezzük a számlák-átírását, ami 
már hosszú hónapok óta húzódik. 
Aki egyetért a széchenyi utcai bérlakás Pichler Ferencné részére történı kiadásával, kérem 
szavazzon! 

A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 44/2008. (V. 28.) 
számú határozata: 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy 
Pichner Ferencné (szül.: Kislıd, 1942. 02. 11., an.: Szitási Mária, cím: 8446 
Kislıd, Széchemyi u. 9.) részére a Kislıd, Széchenyi u. 15/1. szám alatti 
önkormányzati lakást az önkormányzat tulajdonában lévı lakások és nem 
lakás célú helységek bérletérıl, valamint elidegenítésérıl szóló 6/2004. 
(IV.30,.) rendeletben foglalt szerzıdési feltételek szerint bérbeadja. 

A Képviselı-testület felkéri Somogyi Anna polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 
  
Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 

6.Napirendi pont: 

Schell Erik és Kalmár Henriett tulajdonában lévı telek megvásárlása 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 
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Somogyi Anna polgármester: 
Tegnapelıtt jött ez a kérelem a Hivatalba, amiben Schell Erik és Kalmár Henriett arra kérnek 
minket, hogy a kislıdi 468/11. hrsz.-ú Kislıd Község önkormányzatától vásárolt telküket 
visszavásárlási jogunkkal élve vegyük meg. Van érdeklıdés a kislıdi telkek iránt, de ugye 
most alakítottuk ki a felsı utcasort, elsısorban azt kellene eladni. Ha visszavásároljuk, akkor 
az eladási árért, azaz közel kettı millió négyszáz ezer forintért kell azt megtennünk. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Nem vagyunk kötelesek visszavásárolni, csak jogunk van rá. 

Somogyi Anna polgármester: 
Nekik viszont sürgıs lenne. Lakást akarnak vásárolni Ajkán, erre kellene a pénz. Azt kell 
mérlegelnünk, hogy el tudjuk-e többért adni, vagy nem. A vevınek ugye még a vételáron kívül 
is van költsége, illetéket kell fizetni, ügyvédet kell fizetni. 

Marosi Ödön képviselı: 
Amennyiért mi megvennénk, annál biztos, hogy jobb áron is el tudja adni a piacon. 

Üregi Éva képviselı: 
A környéken itt a legolcsóbbak a telkek, Ajkarendeken hatmillióért árulnak ugyanekkora 
telkeket. 

Somogyi Anna polgármester: 
Akkor ne vegyük meg a telket, hanem próbálja meg inkábba tulajdonos értékesíteni. 
Aki egyetért azzal, hogy a Schell Erik és Kalmár Henriett tulajdonában lévı telket ne 
vásároljuk vissza, kérem emelje fel a kezét! 

 A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 45/2008. (V. 28.) 
számú határozata: 

Kislıd község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a Schell 
Erik és Kalmár Henriett tulajdonában lévı Kislıd, 468/11 hrsz-ú beépítetlen 
terület megnevezéső ingatlant nem kívánja megvásárolni. 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 

 

7.Napirendi pont: 

A vagyonnyilatkozat átadásáról, nyilvántartásáról, a vagyonnyilatkozatba foglalt 
személyes adatok védelmérıl szóló szabályzat elfogadása 
Elıadó: dr. Szivák Péter polgármester 
 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Megváltozott a köztisztviselı vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségérıl szóló jogszabályi 
háttér. A Körjegyzıség köztisztviselıinek június 30-ig vagyonnyilatkozatot kell benyújtaniuk. 
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E szabályzatban a vagyonnyilatkozatok benyújtásának, valamint a vagyonnyilatkozatok 
kezelésének folyamatát szabályoztam le. 

Kissné Krámli Gabriella képviselı: 
Ez a szabályzat akkor a mi vagyonnyilatkozat-tétételi kötelezettségünket nem érinti? 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Nem. Az önkormányzati képviselık és polgármesterek vagyonnyilatkozat-tételével kapcsolatos 
szabályok nem változtak. 

Somogyi Anna polgármester: 
Amennyiben nincs további kérdés, szavazzunk! Emelje fel a kezét aki egyetért a szabályzat 
elfogadásával! 

A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 46/2008. (V. 28.) 
számú határozata: 

Kislıd község Önkormányzatának Képviselı-testülete a vagyonnyilatkozat 
átadásáról, nyilvántartásáról, a vagyonnyilatkozatba foglalt személyes adatok 
védelmérıl szóló szabályzatot jóváhagyja. 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 

 

Somogyi Anna polgármester: 
Megköszönöm az ülésen való megjelenésüket, az ülést bezárom. 

Kislıd, 2008. június 4. 

 

 

 

 

 

 Somogyi Anna   dr. Szivák Péter 
 polgármester körjegyzı 


